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№  

 
 
 

 
 

гр. София,  29.01.2020 г.  

 АДМИНИСТРАТИВЕН СЪД - СОФИЯ-ГРАД, Второ отделение 35 състав, 

в публично заседание на 29.01.2020 г. в следния състав: 

СЪДИЯ: Миглена Недева  

  

 
 
  

  

при участието на секретаря Кристина Григорова, като разгледа дело 

номер 11442 по описа за 2019 година докладвано от съдията, и за да се 
произнесе взе предвид следното: 

 На именното повикване в 15,22 часа се явиха: 

 

ЖАЛБОПОДАТЕЛЯТ  [фирма] – редовно уведомен, явяват се ЮРК. М. и ЮРК. К., 

представят пълномощни.  

ОТВЕТНИКЪТ Комисия за защита от дискриминация /КЗД/ – редовно уведомен, не 

изпраща представител.  

ЗАИНТЕРЕСОВАНА СТРАНА председателят на КЗД доц. д-р А. Д. – редовно 

уведомена, не  

СТРАНИТЕ /поотделно/: Да се даде ход на делото. 

Предвид липсата на процесуални пречки, СЪДЪТ 

О П Р Е Д Е Л И: 

ДАВА ХОД НА ДЕЛОТО 

ДОКЛАДВА жалбата, административната преписка и постъпилите доказателства.  

ЮРК. М. и ЮРК. К.: Поддържаме жалбата. Да се приемат представените 

доказателства. Представяме и моля да приемете отчет за приходите и разходите на  

[фирма] към 31.12.2018 г. и снимков материал за изградена достъпна среда. Нямаме 

други доказателства и доказателствени искания.   

СЪДЪТ  

О П Р Е Д Е Л И: 

ПРОЧИТА и ПРИЕМА всички представени към настоящия момент по делото 

писмени доказателства, включително и днес представените такива от жалбоподателя. 



Предвид изчерпване на доказателствените искания на страните и като счете делото за 

изяснено от фактическа страна,  

СЪДЪТ  

О П Р Е Д Е Л И: 

ДАВА ХОД ПО СЪЩЕСТВО 

ЮРК. К.: Моля да уважите изложените съображения в жалбата. Относно 

предприетите действия за осигуряване на достъпна архитектурна среда в Пощенска 

станция „З.“, а именно, че е монтирана подвижна рампа за инвалидни колички, в 

указания срок. На представените в днешното заседание доказателства, а именно от 

снимковия материал е видно, че е изградена съответната достъпна архитектурна 
среда.  

ЮРК. М.: С оглед на представените доказателства, включително годишният финансов 

отчет за 2018 г., от който може да се информирате за финансовото състояние на 

дружеството, което представляваме и снимковият материал, който сме депозирали 

днес в откритото съдебно заседание става ясно, че  [фирма] нямат материалната 

възможност да поставят съответните подвижни, подемни също така рампи, с които да 

бъдат спазени изискванията на Комисията. За съжаление е това, което можем да 

направим на този етап, с оглед на това, че има и други производства, които са не само 

пред Комисията и АССГ, но и пред ВАС. Пощенските станции на  [фирма] са над 

2900, което съответно изключително много затруднява представляваното от нас 

дружество да може да изпълни изискванията за всяка една пощенска станция, която е 

предмет на производство по ЗЗД. Няма какво повече да добавим, моля да се 

произнесете с решение в срок.  

СЪДЪТ,  

ПРЕДВИД ИЗЯСНЯВАНЕ НА ДЕЛОТО И ОТ ПРАВНА СТРАНА, ОБЯВИ, ЧЕ ЩЕ 

СЕ ПОИЗНЕСЕ С РЕШЕНИЕ СЛЕД СЪВЕЩАНИЕ.  

 

    Протоколът е изготвен в съдебно заседание, което приключи в 15,28 часа. 

 

СЪДИЯ: 

 

СЕКРЕТАР: 
  
 
 


